
Oświadczenie złożone 

przez senator Alicję Chybicką 

na 64. posiedzeniu Senatu 

w dniu 6 listopada 2014 r. 

Oświadczenie skierowane do głównego inspektora farmaceutycznego Zofii Ulz 

Szanowna Pani Minister! 

Do mojego biura wpłynęło pismo dyrektora ds. nauki Narodowego Instytutu Leków w Warszawie, profe-

sora Pawła Januszewicza, z prośbą o interwencję w sprawie rządowego projektu ustawy o zmianie ustawy – 

Prawo farmaceutyczne oraz ustawy o przeciwdziałaniu narkomanii. 

Projekt ten został opracowany z uwagi na konieczność wdrożenia przez Polskę dyrektywy Parlamentu Eu-

ropejskiego i Rady 2011/62/UE z dnia 8 czerwca 2011 r. 

Narodowy Instytut Leków wspólnie z Narodowym Instytutem Zdrowia Publicznego – Państwowym Za-

kładem Higieny w sierpniu 2012 r. zgłosiły uwagi do przedłożonego przez Główny Inspektorat Farmaceu-

tyczny projektu ustawy (pismo DN/238/12). Główną intencją przesłania tych uwag było uwzględnienie Na-

rodowego Instytutu Leków jako ośrodka referencyjnego w działaniach mających na celu przeciwdziałanie 

wprowadzaniu na polski rynek leków sfałszowanych i nowych narkotyków syntetycznych. 

Bardzo proszę o przesłanie stanowiska Pani Minister w sprawie uwzględnienia Narodowego Instytutu Le-

ków jako ośrodka referencyjnego w działaniach mających na celu przeciwdziałanie wprowadzaniu na polski 

rynek leków sfałszowanych i nowych narkotyków syntetycznych. 

Z wyrazami szacunku 

Alicja Chybicka 




